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	Le 21 décembre 2023

	
	
	

	
BETWEEN:
Witchekan Lake First Nation

Applicant

- and -

His Majesty the King in Right of Saskatchewan as Represented by the Attorney General of Saskatchewan and His Majesty the King in Right of Canada as Represented by the Attorney General of Canada

Respondents
	
	
ENTRE :
Première Nation Witchekan Lake

Demanderesse

- et -

Sa Majesté le Roi du chef de la Saskatchewan représentée par le procureur général de la Saskatchewan et Sa Majesté le Roi du chef du Canada représentée par le procureur général du Canada

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-359-21, 2023 FCA 105, dated May 17, 2023, is dismissed with costs to the respondent, His Majesty the King in Right of Saskatchewan.
	
	JUGEMENT

La requête en prorogation du délai pour signifier et déposer la demande d’autorisation d’appel est accueillie. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel fédérale, numéro A-359-21, 2023 CAF 105, daté du 17 mai 2023, est rejetée avec dépens en faveur de l’intimé, Sa Majesté le Roi du chef de la Saskatchewan. 





C.J.C.
J.C.C.
